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P R O T O K Ó Ł  Nr XL/17 

 

z obrad czterdziestej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji, która odbyła się  

w dniu 28 grudnia 2017 roku w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie. Sesję otworzyła i 

prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej p. Gabriela Staszkiewicz. Sesja rozpoczęła się 

 o godz.15
30

,  a zakończyła 
 
o godz. 17

10
.  

 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski              

i zapytania radnych. 

6. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski 

i zapytania Komisji Rady i Klubów Radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1.przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Program profilaktyki grypowej 

wśród osób dorosłych – szczepienia ochronne przeciwko grypie sezonowej 

osób powyżej 65 roku życia”, 

7.2.zmiany uchwały Rady Miejskiej Cieszyna nr XXVII/256/16 z dnia 24 

listopada 2016 r. w sprawie określenia zasad zbywania, nabywania i 

obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na 

czas oznaczony dłuższy niż 3 lat lub na czas nieoznaczony, w tym 

zawierania umów dzierżawy lub najmu po umowie zawartej na czas 

oznaczony do 3 lat, 

7.3.uchylająca uchwałę Nr LII/382/97 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 

września 1997 r. w sprawie powierzenia Zarządowi Miasta Cieszyna 

uprawnień do ustalania wysokości cen i opłat za usługi komunalne o 

charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z gminnych 

obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, 

7.4. zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego, 

7.5.zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2017 rok, 

7.6.zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 

2017 – 2028, 

7.7.wykazu wydatków budżetowych, które nie wygasają z upływem 2017 roku i 

ich planu finansowego, 

7.8.uchwalenia budżetu Miasta Cieszyna na 2018 rok, 

7.9. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2018 

– 2028, 

7.10. planu pracy Rady Miejskiej na I półrocze 2018 roku, 

7.11.  planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2018 roku. 

8. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między 

sesjami. 

9. Oświadczenia i sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 
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Przebieg obrad 
 

Ad 1. 

 

Czterdziestą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady, 

Pani Gabriela Staszkiewicz. 

W sesji uczestniczyło 21 radnych. Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady  

stwierdziła prawomocność obrad.  

 

Ad 2. 

 

Gabriela Staszkiewicz -  zapytała o ewentualne wnioski do przedstawionego porządku obrad. 

 

Krzysztof Pszczółka - wniósł o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Rady Miejskiej Cieszyna nr XXVII/256/16 z dnia 24 listopada 2016 r. w sprawie 

określenia zasad zbywania, nabywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania 

lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lat lub na czas nieoznaczony, w tym 

zawierania umów dzierżawy lub najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat i 

skierowanie go do dalszych prac w Komisji Finansów. Projekt ten został wprowadzony do 

porządku obrad na wniosek Komisji Finansów, ale po zgłoszeniu uwag  przez Burmistrza 

Miasta wymaga on jeszcze przedyskutowania. 

 

Burmistrz Miasta p. Ryszard Macura - odnosząc się do projektu uchwały uchylającego 

uchwałę Nr LII/382/97 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 września 1997 r. w sprawie 

powierzenia Zarządowi Miasta Cieszyna uprawnień do ustalania wysokości cen i opłat za 

usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z gminnych 

obiektów i urządzeń użyteczności publicznej zwrócił się do Rady Miejskiej z propozycją, aby 

jeszcze raz  przemyśleć ten projekt, wspólnie wypracować nowy projekt uchwały, a po jego 

wypracowaniu uchylić obecnie obowiązującą uchwałę.  Obecnie obowiązujące cenniki 

prowadzone są w 4 jednostkach i zawierają 240 pozycji.  

 

Bartosz Tyrna Przewodniczący Klubu Radnych CRS - stwierdził, że Klub chciałby przyjąć 

w/w uchwałę na dzisiejszej sesji, a zaproponowany półroczny okres obowiązywania obecnych 

cenników powinien wystarczyć do pracy nad nową uchwałą. 

 

Gabriela Staszkiewicz  - poddała pod głosowanie wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt 7.2. 

tj. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Cieszyna nr XXVII/256/16 z 

dnia 24 listopada 2016 r. w sprawie określenia zasad zbywania, nabywania i obciążania 

nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 

lat lub na czas nieoznaczony, w tym zawierania umów dzierżawy lub najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat i skierowanie go do dalszych prac w Komisji. 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, 21 głosami za. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że pkt. 7.2. został zdjęty z porządku obrad w związku z 

czym kolejne punkty otrzymują numerację o jeden wyżej. 
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Następnie Przewodnicząca odniosła się do zgłaszanych na poprzedniej sesji wniosków o 

zmianę kolejności punktów porządku obrad, w ten sposób, aby interpelacje, wnioski i 

zapytania były umieszczone po bloku uchwał. Poinformowała, że porządek obrad pozostanie  

w obecny kształcie. Zaproponowała natomiast aby nie prowadzić dyskusji w pkt. interpelacje, 

wnioski i zapytania. zgodnie z zapisem. Poprosiła, aby w tym punkcie porządku obrad  

postępować zgodnie z  zapisem § 22 Statutu Miasta, którym mówi m.in., że interpelujący ma 

prawo poinformować Radę, czy uznaje odpowiedź za wystarczającą oraz żądać dodatkowych 

wyjaśnień, nie przewiduje  prowadzenia dyskusji. W przypadku wniosków, jeżeli 

wnioskodawca nie zgadza się ze sposobem załatwienia wniosku ma prawo przedstawić go na 

sesji Rady, która może wniosek poprzeć lub odrzucić.  

 

Ad 3. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, iż w statutowym terminie nie zgłoszono uwag do 

protokołu z sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 30 listopada 2017 r., tym samym 

protokół został przez Radę przyjęty. 

 

Ad 4. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, iż na dzisiejszej sesji nie ma zaproszonych gości. 

 

Ad 5. 

 

Andrzej Surzycki Wiceprzewodniczący Rady – przedstawił interpelacje, wnioski i zapytania 

radnych zgłoszone w okresie między sesjami. 

Interpelacje, wnioski i zapytania złożyli następujący radni: Janina Cichomska,  Janusz Kołder, 

Marek Szczypka, Gabriela Staszkiewicz i Bolesław Zemła. 

Z pełną treścią, interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedziami na nie można się 

zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 6. 

 

Janina Cichomska Wiceprzewodnicząca Rady – przedstawiła interpelacje, wnioski i zapytania 

komisji Rady oraz Klubów Radnych. 

W okresie między sesjami wnioski złożyły Komisja Urbanistyki, Strategii i Ochrony 

Zabytków, Komisja Finansów oraz  Klub Radnych Cieszyńska Inicjatywa Samorządowa.  

Komisja Rewizyjna przedłożyła protokóły kontroli:  

- w sprawie realizacji inwestycji „Przebudowa ulicy Frysztackiej od II przejazdu kolejowego 

do granic administracyjnych miasta Cieszyna”, 

- w sprawie „Efektów finansowych i organizacyjnych po likwidacji Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji i powołaniu Wydziału Sportu w Urzędzie Miejskim. 

Z pełną treścią, interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedziami na nie można się 

zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 7.1. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki 

zdrowotnej pn. „Program profilaktyki grypowej wśród osób dorosłych – szczepienia ochronne 

przeciwko grypie sezonowej osób powyżej 65 roku życia”. 

Poprosiła Komisję Zdrowia i Spraw Społecznych o opinię do tego projektu uchwały. 
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Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Program 

profilaktyki grypowej wśród osób dorosłych – szczepienia ochronne przeciwko grypie 

sezonowej osób powyżej 65 roku życia” głosowało 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 

1. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcia programu polityki 

zdrowotnej pn. „Program profilaktyki grypowej wśród osób dorosłych – szczepienia ochronne 

przeciwko grypie sezonowej osób powyżej 65 roku życia” została przez Radę podjęta. 

 

Ad 7.2. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały uchylającą uchwałę Nr LII/382/97 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 września 1997 roku w sprawie powierzenia Zarządowi 

Miasta Cieszyna uprawnień do ustalania wysokości cen i opłat za usługi komunalne  

o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z gminnych obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej. Przypomniała, że jest to projekt uchwał z wniosku Klubu Radnych 

Cieszyński Ruch Społeczny. 

 

Damian Piątkowski radca prawny – wniósł o uzupełnienie podstawy prawnej w projekcie 

uchwały o art. 4 ust. 1 pkt 2 ustawy o gospodarce komunalnej z dnia 20 grudnia 1996 roku, 

który stanowi o tym, że ustalanie w/w cen leży w kompetencji Rady. 

 

Bartosz Tyrna – w imieniu wnioskodawców wprowadził autopoprawki do projektu uchwały. 

Obecny § 2 staje się § , natomiast do § 2 wprowadza się następujący zapis: „Wszelkie ceny 

ustalone przez Burmistrza Miasta Cieszyna na podstawie kompetencji przyznanej  

w uchwale Nr LII/382/97 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 września 1997 r.,  

w sprawie powierzenia Zarządowi Miasta Cieszyna uprawnień do ustalania wysokości cen  

i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie  

z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, pozostają w mocy aż do 

zakończenia drugiego kwartału 2018 roku”.    

 

Damian Piątkowski radca prawny – dodał, że w tej sytuacji ta uchwała mogłaby wejść w 

życie z dniem 1 stycznia 2018 roku, natomiast ceny pozostałyby aktualne do końca II 

kwartału 2018 roku. 

 

Bartosz Tyrna – dodał, że po wprowadzeniu zmian obecny § 2 staje się paragrafem 3  

i analogicznie paragraf 3 staje się paragrafem 4 i otrzymuje brzmienie: „Uchwała wchodzi w 

życie z dniem 1 stycznia 2018 roku”. To rozwiązanie daje możliwość pracy nad nowymi 

cennikami, a jednocześnie obecne cenniki będą obowiązujące do końca pierwszego półrocza 

2018 roku. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
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Za podjęciem uchwały uchylającej uchwałę Nr LII/382/97 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 

września 1997 roku w sprawie powierzenia Zarządowi Miasta Cieszyna uprawnień do 

ustalania wysokości cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej 

oraz za korzystanie z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej głosowało 16 

radnych, przeciw – 2, wstrzymało się – 3. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała uchylająca uchwałę Nr LII/382/97 Rady 

Miejskiej Cieszyna z dnia 29 września 1997 roku w sprawie powierzenia Zarządowi Miasta 

Cieszyna uprawnień do ustalania wysokości cen i opłat za usługi komunalne o charakterze 

użyteczności publicznej oraz za korzystanie z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej została przez Radę podjęta. 

 

Ad 7.3. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowego kredytu inwestycyjnego. 

Poprosiła Komisję Finansów opinię do tego projektu uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego 

głosowało 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego 

kredytu inwestycyjnego została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 7.4. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Cieszyna na 2017 rok. 

Poprosiła Komisję Finansów o opinię do tego projektu uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2017 rok  głosowało 

21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna 

na 2017 rok została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 7.5. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2017 - 2028. 
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Poprosiła Komisję Finansów o opinię do tego projektu uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna 

na lata 2017 - 2028  głosowało 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2017 – 2028 została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 7.6. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków 

budżetowych, które nie wygasają z upływem, 2017 roku i ich planu finansowego. 

Poprosiła Komisję Finansów o opinię do tego projektu uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie wykazy wydatków budżetowych , które nie wygasają z 

upływem 2017 roku i ich planu finansowego głosowało 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie wykazu wydatków budżetowych, 

które nie wygasają z upływem 2017 roku i ich planu finansowego  została przez Radę podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad 7.7. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Cieszyna na 2018 rok . 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – zabierając głos w pierwszej kolejności podziękował 

wszystkim, którzy pracowali nad uchwała budżetową. W budżecie na rok przyszły udało się 

wypracować rozwiązania, które dają wszystkim satysfakcję. Będzie można wybudować węzeł 

przesiadkowy, będzie można wybudować długo oczekiwany stadion, salę gimnastyczną przy 

SP 7, remontować i inwestować w drogi. Będzie można realizować cele społeczne, na które 

radni w dyskusji nad budżetem zwracali uwagę. Kończąc zwrócił się do radnych  

o uchwalenia budżetu Miasta na rok 2018 i zgodnie z umową radni otrzymali autopoprawkę 

drugą, w której znajdują się wszystkie omówione, w ramach pracy wspólnych Komisji, 

tematy i zadania do realizacji. 

 

Krzysztof Pszczółka – przedstawił stanowisko Komisji Finansów do projektu budżetu Miasta 

na rok 2018.  
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Uchwała budżetowa definiuje następny rok i określa wszystko to, co planuje się zrealizować, 

jest to więc najważniejsza uchwała jaką podejmuje Rada Miejska. W przyszłorocznym 

budżecie zauważa się największy wzrost w podatku od osób fizycznych, bo aż o 17%. 

Planowane wpływy z podatku od nieruchomości są kosmetyczne, gdzie wzrost jest o niecałe 

2%. Dział związany z wydatkami na rodzinę zawiera ponad 28 mln zł., z czego na Program 

500+ ponad 18 mln zł. Planuje się wzrost wydatków w Dziale Kultura Fizyczna do kwoty 

ponad 800 tys. zł. Z podatku od akcyzy alkoholowej planuje się przeznaczyć na zajęcia 

sportowo – rekreacyjne 160 tys. zł. Udało się zaplanować w przyszłym roku budowę sali 

gimnastycznej przy SP 7, na drogi publiczne zaplanowano ponad 2.800 tys. zł. Zaplanowano 

środki na rewitalizację Rynku i ulicy Głębokiej. Zaplanowano środki finansowe na 

modernizację i remont zespołu budynków cieszyńskiego Ratusza, w tym zamontowanie 

windy, która ułatwi korzystanie osobom niepełnosprawnym z usług Ratusza. Na zadania 

realizowane w ramach budżetu Obywatelskiego zaplanowano 450 tys. zł. Zaplanowano 

modernizację schroniska i noclegowni przy ul. Błogockiej. Zaplanowano ponad 6 mln zł na 

modernizację oświetlenia miejskiego. Zaplanowano środki na kontynuację modernizacji 

„Domu Narodowego” w związku z obchodami 100.lecia Odzyskania Niepodległości Polski. 

Udało się zaplanować środki na zakup sceny na Rynek, jest to zadanie które było planowane 

od wielu lat. Udało się także zaplanować, wspólnie z Powiatem, środki na likwidację 

zwężenia ulicy Frysztackiej. Zaplanowano środki na wymianę wiat przystankowych, co 

również było wnioskowane od wielu, wielu lat. Ponad 6 mln zł zaplanowano na modernizację 

stadionu sportowego przy Al. J. Łyska, a także środki na opracowanie koncepcji przebudowy 

basenu kąpielowego oraz rozbudowy hali widowiskowo-sportowej. Planuje się zwiększone 

nakłady na programy zdrowotne oraz lokalne programy inwestycyjne, a są to pieniądze 

najbliżej ludzi. Zaplanowano środki na remont murów oporowych i pielęgnacje drzewostanu.  

Nie udało się w 2017 roku zakupić nieruchomości po byłej Cieszyńskiej Drukarni 

Wydawniczej i przeznaczyć jej na cele komunalne np. na parking w centrum miasta. Kończąc 

podziękował całej społeczności Cieszyna za pracę na rzecz Miasta w 2017 roku oraz złożył 

życzenia z okazji zbliżającego się Nowego Roku 2018. Zwrócił się do Rady Miejskiej o 

przyjęcie budżetu Miasta na rok 2018 w wersji II autopoprawki. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt II uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Cieszyna na 2018 rok  

głosowało 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Cieszyna na 2018 rok została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 7.8. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2018 – 2028. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – zabierając głos poinformował, że tak samo jak w 

przypadku budżetu Miasta na 2018 rok obowiązuje II autopoprawka. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt II uchwały. 
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Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Cieszyna na lata 2018 - 2028 głosowało 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2018 - 2028  została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 7.9. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej 

na I półrocze 2018 roku. 

Poprosiła radnych o ewentualne uzupełnienia do tego projektu. 

 

Janina Cichomska – złożyła następujące propozycje uzupełnienia planu pracy: 

1. styczeń 2018 dopisanie projektu uchwały w sprawie wytypowania przedstawiciela 

Rady Miejskiej do Rady Programowej Zamku Cieszyn, 

2. przeniesienie z maja na kwiecień Sprawozdania za rok 2017 z realizacji Programu 

współpracy gminy Cieszyn z organizacjami pozarządowymi ponieważ ustawowy 

termin złożenia Sprawozdania to koniec kwietnia, 

3. luty 2018, dopisanie projektu uchwały w sprawie zasad nadawania i zmiany nazw 

obiektów miejskich położonych na terenie miasta Cieszyna oraz zasad postępowania 

przy rozpatrywaniu wniosków i przygotowywaniu projektów uchwał w sprawie 

nadawania nazw obiektom miejskim położonym na terenie miasta Cieszyna, 

4. marzec 2018, uchwalenie Statutu Miasta, 

5. uchwalenie Polityki Senioralnej. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odnosząc się do tematu Polityki Senioralnej 

zaproponował, aby był to wrzesień 2018, ponieważ przewiduje się, że do tego terminu 

potrwają prace nad projektem Polityki Senioralnej.  

 

Bolesław Zemła – zaproponował, aby Statut Miasta uchwalić w kwietniu 2018 roku. 

 

Janina Cichomska – przychyliła się do obu propozycji. 

 

Wiesław Kluz – zaproponował, aby w miesiącu maju podjąć uchwałę w sprawie ustalania 

wysokości cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za 

korzystanie z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – zaproponował, aby ze względu na obowiązek publikacji 

w/w uchwały wpisać jej uchwalenie na miesiąc kwiecień. 

 

Propozycja Burmistrza Miasta została przyjęta bez uwag. 

 

Bartosz Tyrna – zaproponował wpisanie w miesiącu lutym informacji na temat 

funkcjonowania Budżetu Obywatelskiego, na styczeń podjęcie uchwały w sprawie określenia 

zasad zbywania, nabywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub 

wynajmowania, na czerwiec informacja na temat planów związanych z planowaną 

rewitalizacją Rynku. 
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Irena Kwaśny – zapytała, kiedy zostanie przedłożona Radzie do uchwalenia uchwała 

krajobrazowa. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że statystycznie prace nad 

przygotowaniem takiego projektu trwają ok. 2 lata. Obecnie sporządzana jest inwentaryzacja, 

trwają konsultacje i został wyłoniony wykonawca dla przygotowania projektu uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poprosiła, aby w maju lub czerwcu została przekazana wszystkim radnym 

informacja o stanie prac nad uchwałą krajobrazową oraz informacją o stanie prac nad  

projektem Open Air Museum Cieszyn. Ceski Tesin. 

 

Remigiusz Jankowski – zaproponował, aby przedstawione zostały Radzie gotowe koncepcje 

modernizacji Hali sportowo-widowiskowej oraz basenu kąpielowego. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – Miasto zostało zaproszone przez Śląski Związek Hokeja 

do współpracy z Ministerstwem Sportu została przedłożona propozycja dot. modernizacji Hali 

i obiekt ten mógłby zostać uznany za priorytetowy w związku z tym mógłby liczyć na 50% 

dotację na modernizację szatni. Do połowy marca 2018 roku musi zostać złożony wniosek do 

ministerstwa Sportu i środki na ten cel. Samo złożenie wniosku jednak jeszcze do niczego nie 

zobowiązuje. Wobec tego najpierw zaproponowałby konsultacje w kwestii Hali, a w drugiej 

kolejności kąpieliska. Zaproponował, aby w I kwartale roku 2018 skupić się na Hali, a w II 

kwartale na kąpielisku. 

 

Bartosz Tyrna – zaproponował, aby na sesji w czerwcu 2018 r. przeprowadzono dyskusję na 

temat modernizacji kąpieliska miejskiego. 

 

Krzysztof Pszczółka – zaproponował, aby w miesiącu lutym dokonać wyboru jednostki 

wprowadzającej budżet zadaniowy. 

 

Stanisław Pońc – zapytał, co się dzieje z budynkiem przy Zamkowej 1. 

 

Sekretarz Miasta Stanisław Kawecki – odpowiedział, że w roku 2018 będzie prowadzona faza 

projektowa do etapu uzyskania pozwolenia na budowę. 

 

Gabriela Staszkiewicz – zapytała jakie działania są podejmowane w kwestii stoku 

„Cieślarówka”. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – zaproponował, że do kwestii „Cieślarówki” odniesie się 

w przyszłym roku. Dla podejmowania konkretnych działań takich jak opracowanie koncepcji, 

czy ogłoszenie konkursu niezbędne są jednak środki budżetowe, które zostałyby zapewnione 

na ten cel. Komisja Oświaty, Kultury i Sportu zostanie poinformowana o harmonogramie 

konkursu i jeżeli będzie akceptacja Komisji, informacja zostanie przedstawiona wszystkim 

radnym. 

 

Ad 7.10. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na I półrocze 2018 roku. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad w/w projektem 
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Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt uchwał pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2018 roku 

głosowało 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej 

na I półrocze 2018 roku została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 8. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności między 

sesjami. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Krzysztof Pszczółka – zapytał o udział Miasta w Festiwalu Nauki w Katowicach. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że w ramach Festiwalu odbyła się debata. 

Prezentowana tam była współpraca pomiędzy Miastem, a pomiędzy Uniwersytetem Śląskim. 

W relacji Cieszyna podkreślił jaką rolę odgrywa Uniwersytet na terenie Cieszyna, ukazując 

współpracę z Wydziałem Etnologii i Nauce o Edukacji wskazywał również Wydział 

Artystyczny  ze szczególnym zwróceniem uwagi na kierunek projektowanie gier. Zwracał 

również uwagę na konieczność skomunikowania różnych, dużych i małych miejscowości z 

ośrodkami akademickimi, że podstawowym zadaniem wyższych uczelni jest umożliwienie 

dostępu do ośrodków akademickich. Mówił również o współpracy Miasta z Wyższą Szkołą 

Biznesu. 

 

Bartosz Tyrna – w Sprawozdaniu jest mowa o przyjęciu przez Gminę Cieszyn działki trwale 

zajętej pod parking ogólnodostępny, zapytał, czy to jest fragment działki na której znajdują 

się schody na Górę Zamkową, które w części leżą poza działką gminną. 

 

Sekretarz Miasta Stanisław Kawecki – tak się składa, że fragment działki na której jest 

parking zahacza o fragment schodów. Podjęto działanie doraźne w porozumieniu z Browarem 

czyli zawarto nową umowę na pół roku użytkowania. Wydaje się, że sprawa zostanie 

rozwiązana po opracowaniu koncepcji terenu zagospodarowania wokół Góry Zamkowej.  

 

Ad 9. 

 

Gabriela Staszkiewicz – zapytała radnych, czy ktoś z radnych chciałby wygłosić 

oświadczenie. Oświadczeń nie wygłoszono. 

Następnie Przewodnicząca zapoznała Radę z korespondencją, która wpłynęła do Rady w 

okresie między sesjami. 

 

1. Wicemarszałek Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej p. Stanisław Tyszka skierował do 

samorządów terytorialnych zaproszenie do współpracy w obronie samorządu i 

biernego prawa wyborczego Obywateli. Pismo to zostało skierowane do wszystkich 

radnych. 
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2. Zamek Cieszyn pismem z dnia 4 grudnia br. wystąpił do Rady Miejskiej o 

wytypowanie przedstawiciela Rady Miejskiej Cieszyna do uczestniczenia w pracach 

Rady Programowej Zamku. 

3. Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej złożył na ręce Przewodniczącej Rady Miejskiej 

wniosek o zwolnienie z podatku od nieruchomości gruntów i budynków znajdujących 

się w posiadaniu ZZOZ w Cieszynie, a stanowiących pustostany. Wniosek został 

skierowany do zaopiniowania przez Komisję Finansów. Komisja zapoznała się  

z wyjaśnieniami Burmistrza Miasta  i popiera zawarte w nich stanowisko Burmistrza, 

które mówi między innymi, że uchwała Rady Miejskiej Cieszyna w sprawie 

wprowadzenia na terenie miasta Cieszyna podatku od nieruchomości nie przewiduje 

odstępstwa od tego podatku w przypadku, gdy podatnik posiada zbędne przedmioty 

opodatkowania. 

4. Stowarzyszenie pomocy Wzajemnej „Być Razem” zwróciło się do Rady Miejskiej 

Cieszyna o założenie wyższych środków finansowych na realizację Programu 

wieloaspektowej pomocy psychologicznej i prawnej. Pismo to zostało skierowane do 

Burmistrza z prośbą o stanowisko. 

5. Do Rady Miejskiej Cieszyna wpłynęła skarga na Komendanta Straży Miejskiej. 

Skarga została skierowana do Burmistrza Miasta oraz Komisji Rewizyjnej 

6. Rząd Miasta Lucerny skierował do Burmistrza Miasta Cieszyna list, w którym 

stwierdza, że po konsultacjach z Parlamentem Miasta Lucerny kończy partnerską 

współpracę z Cieszynem. 

7. W dniu 3 stycznia o godz. 15,30 odbędzie się posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i 

Sportu, na którym Komisja zaopiniuje podział dotacji dla klubów sportowych. 

 

Przewodnicząca Rady p. Gabriela Staszkiewicz złożyła wszystkim zebranym życzenia 

szczęśliwego Nowego Roku 2018. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta Aleksander Cierniak – zabierając głos poinformował Radę, że nie 

pojawiły się żadne nowe informacje dot. nieruchomości po byłej Cieszyńskiej Drukarni 

Wydawniczej. 

Jeżeli natomiast chodzi o Fabrykę „Las” to zostało złożone zażalenie na Galicyjski Fundusz 

Leasingowy i sprawa przeciąga się. 

 

Andrzej Surzycki – zabierając głos zwrócił uwagę na ciągłe awarie sieci wodociągowej w 

ciągu ulicy Przepilińskiego. Poprosił, aby Miasto pochyliło się nad tym problemem, dodał, że 

ulica ta jest już mocno zdewastowana m.in. poprzez ciągłe jej przekopywanie. 

 

Gabriela Staszkiewicz – zapowiedziała, że w miesiącu styczniu 2018 roku będzie prosiła o  

spotkanie na temat remontów dróg w mieście. Intencja stworzenia planu remontów dróg nie 

do końca spełnia zakładane oczekiwania. 

 

Stanisław Pońc – odniósł się likwidacji dojazdu do Gumien linii autobusowej nr 40. Poprosił, 

aby Miasto jeszcze raz pochyliło się nad tą sprawą ponieważ kurs autobusu miejskiego do 

Gumien jest społecznie bardzo uzasadniony, bardzo dużo dzieci dojeżdża tym autobusem do 

szkoły.  

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – zaprosił Radnych na spotkanie noworoczne w dniu 29 

grudnia br. o godz. 12.00 w sali sesyjnej Ratusza. Radni na sesji otrzymali drobne upominki, 

co również jest sposobem promowania niepodległego Cieszyna. Kończąc złożył wszystkim 

zebranym życzenia szczęśliwego Nowego Roku 2018. 
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Ad 10. 

 

Przewodnicząca Rady, p. Gabriela Staszkiewicz, zamknęła obrady XL sesji Rady Miejskiej 

Cieszyna. 

 

Pełna treść obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

  

 

 

Protokołowała:     Przewodnicząca Rady Miejskiej 

    

 

Monika Praski       Gabriela Staszkiewicz 

 


